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Svar på spørsmål til skriftlig besvarelse – spørsmål nr. 978 

Jeg viser til brev fra Stortingets president 18. januar 2021 med spørsmål til skriftlig 

besvarelse nr. 978 fra stortingsrepresentant Siri Gåsemyr Staalesen til arbeids- og 

sosialministeren. Spørsmålet er oversendt meg som ansvarlig for kontantstøtteordningen. 

 

"Hvor mye er utbetalt i kontantstøtte i Oslo, per bydel, for årene 2014-2020?" 

 

Spørsmålet er forelagt Arbeids- og velferdsdirektoratet, som kan opplyse om følgende: 

 

Tabell 1. Utbetalt kontantstøtte i Oslo, per bydel. 2014 – 2020. Mill. kroner. 

 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 

0312 Frogner  10,9   13,1   12,0  *  11,9   12,7   9,1  

0313 St. Hanshaugen  8,9   10,0   9,4  *  9,6   9,0   7,7  

0314 Sagene  11,7   13,9   12,9  *  13,2   13,2   12,5  

0315 Grünerløkka  17,6   20,0   21,0  *  19,6   18,8   18,7  

0316 Gamle Oslo  21,5   25,1   23,1  *  21,8   21,2   20,7  

0318 Nordstrand  12,9   14,5   11,8  *  12,0   13,2   11,0  

0319 Søndre Nordstrand  18,1   21,6   19,8  *  18,8   19,3   16,5  

0321 Østensjø  15,8   19,2   16,0  *  14,5   16,5   14,8  

0326 Alna  23,2   27,8   26,4  *  25,5   23,0   21,6  

0327 Stovner  15,5   18,6   18,4  *  15,8   14,6   16,3  

0328 Grorud  10,8   13,4   14,1  *  11,9   11,8   10,4  

0330 Bjerke  12,2   14,8   15,2  *  15,5   14,3   12,5  

0331 Nordre Aker  10,1   11,3   11,1  *  9,3   11,0   9,8  

0334 Vestre Aker  11,1   11,9   11,1  *  11,3   10,9   10,3  

0335 Ullern  6,1   7,9   7,3  *  6,7   7,1   6,8  

I alt  206,3   242,9   229,4  *  217,4   216,4   198,9  
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NAV har valgt å ikke publisere statistikk om bruk av kontantstøtte for 2017 fordi tallene ikke 

gjenspeiler bruken av ytelsen. NAV har i 2017 gjennomført noen endringer i  behandlingen av 

kontantstøttesaker, som førte til  at de ikke har god statistikk for denne perioden. Dermed vises 

ikke tall for 2017 i tabellen. 

 

 

Med hilsen 

 

 

Kjell Ingolf Ropstad 

 

 


